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Dagordning



1 § Mötets öppnande

Ordföranden förklarar mötet öppnat.

2 § Presentationsrunda

De närvarande presenterar sig

3 § Godkännande av dagordning

Kallelsen godkänns med ett tillägg under§ 8 c Nomineringar till
Pensionärsrådet år 2021.

4 § Val av justerare.

Mötet väljer ordföranden och Göran Cederstrand till att justera
dagens protokoll.

5 § Föregående protokoll

Mötet godkänner föregående protokoll och lägger protokollet till
handlingarna.

6 § Information från förvaltningen

a) Fokus Skärholmen
Inbjudna gäster till dagens sammanträde om Fokus Skärholmen är
Karin Ahlzen som är projektsamordnare för Fokus Skärholmen och
arbetar på exploateringskontoret och Sara Heppling Trygg
biträdande projektledare för Fokus Skärholmen tillika
avdelningschef för Medborgarservice, stadsmiljö och öppen
verksamhet vid Skärholmens stadsdelsförvaltning. De informerar
om det pågående Stadsutvecklingsprojektet Fokus Skärholmen.
Projektet drivs inom Skärholmens stadsdelsnärnndsområde,
ursprungligen med ambitionen att över 4000 nya bostäder ska
byggas. Ett antal som sedermera ökat. Fler bostäder innebär att det
dessutom behövs fler förskolor, skolor, mer närservice, mötesplatser
och satsningar på parker och grönområden. En viktig målsättning i
projektet är att utveckla området med social hållbarhet i fokus.



På grund av att dagens möte är utformat med inriktning att vara en
telefonkonferens visas inte bilderna på mötet utan biläggs detta
protokoll..
Fokus Skärholmen ska vara ett profilprojekt och en fråga för
stadsbyggnadsprojektet är på vilket sätt kan projektet möta
behoven. Det var ett nytt grepp för staden att driva projekt
tillsammans som nu stadsdelsförvaltningen och
exploateringskontoret gör tillsammans med ett antal andra av
stadens nämnder och bolag såsom kommunstyrelsen,
arbetsmarknadsnämnden, exploateringsnämnden,
fastighetsnämnden, idrottsnämnden, kulturnämnden, miljö- och
hälsoskyddsnämnden, trafiknämnden, stadsbyggnadsnämnden,
utbildningsnämnden, Stockholmshem och Svenska Bostäder
I styrgruppen ingår flera av stadens förvaltningsdirektörer. Nu pågår
projekt på 16 olika platser och det finns detaljplaner för 6900 nya
bostäder. Det har börjat byggas nära Vårbergstoppen och i Sätra
Några projekt är större med över 1000 bostäder några mindre.
Sen finns andra byggfrågor om förskolor med mera som behövs.
Att vara ett profilprojekt med delaktighet innebär att man arbetat
med enkäter och samråd, utställningar och möten så att människor
får veta att de kan lämna synpunkter.
Mälaräng är ett av projekten vid avfarten från motorvägen där det
planeras en ny skola i parken, vid Slättens gård.
En annan nybyggnation kommer att ske längs Vårbergsvägen från
sjukhemmet till Skärholmens centrum om beslut tas den 10
december. I planeringen finns en utveckling av Vårbergs IP med att
utforma en boulehall.
Centrumbyggnader i Skärholmsområdet kommer att byggas om för
att uppnå större trygghet för invånarna. I Sätradalsparken sker en
ansiktslyftning
Pensionärsrådet har på sina sammanträden följt detaljplaner för
området och i vissa fall lämnat synpunkter till stadsdelsnämnden.
Rådet diskuterar om vilken planering det finns för att möta den
väntade ökningen av gruppen äldre med äldreboenden. Projektet
följer äldreboendeplanen vilken säger att det finns behov och det
finns en plan på ett nytt vårdboende. Däremot saknas detaljplaner
för att bygga hyreslägenheter med seniorboenden 65+. Det finns
olika koncept för hur boendena kan förläggas. Projektledadaren
Karin Ahlzen kommer att ta med sig frågan och rådet önskar att hon
återkommer senare i vår med information om att det kommer att
utformats nya detaljplaner för boenden för äldre.
Mötet diskuterar vidare möjligheterna att göra en
"äldrekonsekvensanalys" och frågor som bygganden av
aktivitetscentra.



b) Boendeplan

Verksamhetscontrollern vid Socialtjänsten i Skärholmen Denisa
Fazlji informerar om stadsdelsförvaltningens arbete med
boendeplanen.

Utgångspunkten för boendeplaneringen för äldre inom staden är
göra en bedömning av behov för stadsdelsnämndsområden.
Äldreboendeplanen ska godkännas av kommunstyrelsen och är
vägledande för nämndernas löpande beslut gällande större
förändringar av stadens äldreboendebestånd.

c) Boulebana vid Vårbergs IP
Mötet diskuterar planerna på boulebanor på Vårbergs IP och Sätra
strandbad och skall återkomma till förvaltningen med besked.
Idrottsförvaltningen skall kontaktas för att påtala behovet av
bänkbord vid den befintliga bouleplanen.

7 § Föredragningslista till nämndsammanträde
En digital länk är utskickad per mejl till rådet inför
stadsdelsnämndens kommande möte Pensionärsrådet har inga
synpunkter på ärendena.
Sekreteraren Leo Westerblom kontaktar registratorn och frågar om
det till kommande sammanträde inkommit remisser som kan vara
av intresse för pensionärsrådet.

8 § Särskilda frågor till detta sammanträde

a) Nämndkonferens 2020-12-17
De som är intresserade att delta på den digitala nämndkonferensen
2020-12-17 meddelar att de önskar delta till mötesanordnare.
Särskild inbjudan kommer via Skype.
b) Förslag på sammanträdestiden år 2021.
Stadsdelsnämnden har fått förslag på sammanträdestider för år
2021. Pensionärsrådet beslutar att sammanträda torsdagar samma
klockslag veckan innan stadsdelsnämnden sammanträder.
c) Nomineringar till pensionärsrådet.
Mötet diskuterar nomineringarna till pensionärsrådet år 2021-
Beslut tas 2020-01-04 av stadsdelsnämnden.

9 § Skrivelser och rapporter
Utsänt till pensionärsrådet via mejl:
Protokoll från KPR 2020-11-10



10 § Övriga frågor
Inget

11 § Mötet avslutas
Ledamoten Britt-Marie Ekvall som slutar i pensionärsrådet
Skärholmen tackas för sitt deltagande.
Ordföranden önskar alla en god jul och välkomna åter nästa år.
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